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Protokoll fört vid styrelsemöte med Skaraortens Ryttarförening. 

Datum: 22-09-13 

 

Närvarande: Andreas Fagrell (mötets ordförande), Christina Börjesson, Emma Andersson 
Monica Warmark (från § 5), Anneli Wiking (från § 5), Hilmer Fagrell (§ 6), Sofia Palm, Anne 
Svensson 

 

§1.    Sammanträdets öppnande 

Andreas Fagrell öppnar sammanträdet och hälsar alla välkomna. 

 

§2.    Utseende av justeringspersoner 

Emma Andersson och Christina Börjesson valdes att justera protokollet. 

 

§3.    Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställs.  

 

 §4. Adjungerad kassör  

Sara är sjukskriven tillsvidare och Andreas har kontaktat Alice Thorvald som kommer att gå 
in som kassör tillsvidare.  

Styrelsen Beslutade 
att ge Alice i uppdrag att i samråd med Sara, Marina eller Andreas handa föreningens 
ekonomiska förehavanden å styrelsens vägnar. Uppdraget gäller till dess styrelsen återkallar 
detsamma.  

att adjungera Alice till styrelsen. Adjungeringen gäller till dess att styrelsen återkallar 
densamma. 
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att ge ordförande och vice ordförande i uppdrag att tillse att Alice får för uppdraget relevant 
behörighet till internetbank, skatteverket och andra system som är nödvändiga för 
uppdragets utförande. 

§5 Ekonomisk rapport 

Den ekonomiska sammanställningen kommer skickas ut till styrelsen.  
Föreningen har fortfarande svag likviditet men ekonomin som helhet följer budget för 2022. 
Andreas och Alice och/eller Sara kommer att kontakta Sparbanken Skaraborg för att få stöd i 
hur likviditeten ska kunna göras mer periodiserat stabil. 
 
Prisökning på spån kommer troligtvis att ske under hösten/vintern utifrån den nationella 
inflationen och eventuellt behöver alternativ till spån sökas inför vintern. 
 

§6.   Verksamhetsrapport från Ungdomssektionen. 

Höstens första möte har genom förts. I oktober kommer en tävling men halloweentema 
genomföras. US kommer har planerat för aktiviteter under hösten men kommer ha ett extra 
fokus på aktiviteter riktade till yngre, från 12 år, bland annat för ökad rekrytering till 
ungdomssektionen. US har haft möte med SISU och en ny US mail ska startas eftersom den 
nuvarande inte fungerar. Efter årsmötet planerar US att starta skötarmöten. Sofia ber US om 
hjälp med att vara med på ridning för funktionsnedsatta, det behövs bland annat hjälp med 
att leda hästarna. Ridningen är fem tillfällen, varannan helg från och med den 10/9. 

§7.    Verksamhetsrapport från Tävlingskommittén.    

Hopptävling genomfördes den 11/9. Tävlingen fungerade väl och nästan 100 starter gjordes. 
Funktionärerna var ambitiösa, men det är viktigt att funktionärerna får bra information om 
vad som ska göras i samband med uppgiften innan tävlingarna genomförs eftersom många 
är oerfarna som funktionärer. Nästa tävling är den 25/9, dressyr, information kommer ges av 
TK till de lektionsgrupper som är utsedda som funktionärer.    
 

§8. Resultat och utvärdering Connemarariks.  

En skrivelse från TK har skickats till styrelsen inför mötet. TK har uppmärksammat stora 
brister under evenemanget Connemarariks, och kräver förbättringar inför framtida 
arrangemang. Överdomaren på Connemarariks har också lämnat en rapport med 
förbättringsåtgärder inför framtiden.  Styrelsen ser allvarligt på de brister som påtalats och 
de risker som det hade kunna innebära både för människor och hästar, samt risken för 
föreningens och anläggningens goda anseende vad gäller tävlingsarrangemang. 

Styrelsen beslutade att endast TK ska kunna ha huvudansvar vid tävlingsarrangemang. Detta 
så att tävlingar kan genomföras på ett fullgott sätt och därigenom garantera föreningens 
goda anseende och säkerhet för deltagare och hästar. TK kan och ska ta hjälp av andra vid 
arrangemangen. 
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§9. Nytt ljud på anläggningen 

En ny offert har kommit in med en kostnad på 98 000kr + moms. Föreningen har avsatt 
50 000 kr i budget till ljud och kommunen ska tillfrågas om ytterligare stöd på 40 000 kr till 
ljudanläggningen.  

Styrelsen beslutar att Andreas går vidare med offerten under förutsättning att kommunen 
beviljar minst 40 000 kr som stöd.  

 

§10. Grävning av vatten  

Sofia har diskuterat kostnader för grävning av vatten och el till hagarna för inackorderade 
hästar. Offerten är på 40 000 kr för vatten och en kostnad på ytterligare 20 000 kr om el 
inkluderas. Om ridskolehästarnas hagar ska ingå tillkommer en kostnad på ytterligare 22 500 
kr, men då kommer Sorf själva behöva gräva ned den del av ledningen som leds genom 
ridhuset. Sofia och Andreas jobbar vidare med frågan. 

 

§11. Projekt unghästar lösdrift Leader 

Anne har haft kontakt med Leader om möjligheten att söka projekt för att starta ett 
unghästprojekt med lösdrift på Skålltorp. Syftet är att säkra en försörjning av hästar till 
ridskoleverksamheten och erbjuda kurser i unghästhantering.  Sofia och Anne har skickat in 
en idéskiss på projektet till Leader och Anne har haft kontakt och diskuterad projektet med 
Leader. Projektidén var på totalt 350 000 kr, varav 250 000kr av Leader (200 000 kr för 
lösdriften), 100 000 kr var egeninsats från Sorf. Leader såg idén med unghästkurser som 
intressant men kostnaden för en byggnad i ett projekt kan max uppgå till 50% av det sökta 
beloppet från Leader. Det innebär att om lösdriftsbyggnaden ska ingå kommer 
projektbudget bli på totalt ca 600 000 kr. Styrelsen anser att det är ett för stort beslut att ta 
för styrelsen innan det är förankrat hos årsmötet.  

Styrelsen beslutar att avvakta eventuell ansökan 

 

§ 12. Klimat 2023 ”Västra Götaland ställer om”: Förslag, Laddstationer  

Miljönämnden i Västra Götalandsregionen har en utlysning för föreningarna att söka 
miljöprojekt, Klimat 2030 under 2023.  Intresseanmälan om att söka projekt är insänd till 
miljönämnden och nästa steg är att en idéskiss som ska vara insänd senast den 30/9 och 
därefter ges besked om möjligheterna till projektansökan. Andreas har haft kontakt med 
Billinge energi och en leverantör av laddstationer, Billinge energi är intresserade av att 
sponsra. Projektet kräver egeninsats, vilket kan vara ideell tid, men är även positiva till 
samarbetsparter. Om projektet beviljas kommer det att belasta budgeten för 2023. Andreas 
och Anne tar fram en idéskiss och skickar in till VGRs miljönämnd.  

Styrelsen beslutar att gå vidare med en idéskiss inför en eventuell ansökan 



4 
 

 

§ 13. Arbetsdagar h-22 

Nästa arbetsdag är den 22 oktober, Andreas samt ytterligare någon från styrelsen håller i 
dagen. Information om arbetsdagen ska läggas ut på facebook, instagram och webbsida.   

   

§14. Tillkommande ärende  

- Inga ytterligare ärenden 

 §15. Ordförandes information  

Utgår 

 

§1. Verksamhetschefens information. 

- Flera studiebesök har genomförts under hösten på Skålltorp 
- Pappa kurs har genomförts, det har varit populärt och fler kurser har efterfrågats men det 
saknas hästar för att kunna genomföra ytterligare kurser. 
- Ponnyridning i Skara har genomförts. 
 -Seniorridning genomfördes en helg under september 
- Arbetsdagen 10/9 kl 9-12, ca 15-20 deltog och arbetade med ridbanorna utomhus.  
- ”Funkids”, ridgrupp för barn med funktionshinder startade den 10/9 och kommer fortsätta 
varannan lördag. Samarbete via Skara HF och Svenska handbollsförbundet verksamhet ”Vi 
ställer upp”. 
- 15 000 kr har sponsrats för ett ridläger riktat till ungdomar, ca 6-8 st, som inte har egna 
ekonomiska möjligheter att betala för ett ridläger. Samarbete har påbörjats med Skara 
kommun för att nå och erbjuda rätt målgrupp.  
- Tvåbensgaloppen planeras till den 9/10  
- V 42 är teorivecka med, bla, löshoppning, sadelprovning, besök på veterinärmuseet m.m 
- En diskussion har påbörjats om ev införande av viktgräns för ridning utifrån hästarnas 
välfärd. Detta är en diskussion som pågår hos många ridskolor.  
- Den 21/9 bjuder Skara kommun in till en föreningsdag där temat är Trygg och säker idrott. 
 
 
 

Vid protokollet   Ordförande för mötet 

 

     

Anne Svensson   Andreas Fagrell 
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Justeras 

 

Emma Andersson   Christina Börjesson  


